
RADA ŠKOLY

SZŠ FELIX, Hurbanova 1218/6, L. Mikuláš

Zápisnica zo zasadnutia konaného dňa 24.04.2023

Miesto konania: on-line

Čas konania: 17:00

Zúčastnení: Marián Vojtko, Adriana Garrett, Silvia Procházková, Veronika Zbojová, Juraj Kolesár,

Dária Halušková, Anna Chlupíková

Priebeh rokovania:

1. Výsledky hospodárenia za rok 2022

2. Výška školného na školský rok 2023/2024

3. Návrh rozpočtu na rok 2024 a plnenie 1-3/2023

4. Schválenie školského poriadku

Adriana Garrett privítala prítomných a požiadala, aby niekto z prítomných vytvoril zápisnicu zo

zasadnutia, čoho sa ujala V. Zbojová.

1. Výsledky hospodárenia za rok 2022

S. Procházková prezentovala výsledky z hospodárenia za kalendárny rok 2022. Kvôli

sťahovaniu 2022 sa robilo viacero verzií rozpočtu. Najväčší rozdiel je v dotácií za normatív.

Hospodárenie minulého roka skončilo s prebytkom. A. Chlupíková mala dotaz k náraste

normatívu. Odôvodnené to bolo stúpajúcim počtom žiakov. M.Vojtko sa zaujímal o

konkrétnejšiu sumu zvýšeného normatívu. V januári chodí dokument, ktorý rozpočtuje

normatív. V roku 2022 to bolo cca 2 500 €, teraz je to 2 800 €. A. Chlupíková

potvrdila skutočnosť nárastu normatívu podľa tabuľky z ministerstva (rozdiel oproti

predchádzajúcemu roku cca 350 €). J. Kolesár sa zaujímal o sumu za sťahovanie a

vykurovanie v porovnaní s OA. S. Procházková to zhrnula nasledovne: Nájom v OA bol 6

000 €, upratovanie 3 323 €, 1 300 € energie za 7 mesiacov. Súčasná budova:

vyúčtovaných 9 000 € za energie od septembra do decembra /plyn, elektrina, voda/.

Energie sú prepísané na RÚŠ. Faktúry sú prepočítané na spotrebu využívanej časti

budovy /okrem tretieho poschodia/. Energie 2500€ / mesiac. Predpoklad 30 000 € za



energie / rok. V súčasnosti prebiehajú jednania s ministerstvom školstva, keďže budova

patrí do správy regionálneho školského úradu a boli v nej vykonané rekonštrukčné práce

ako kúrenie, elektrina, voda, aby náklady na „havarijný stav“ znášal majiteľ budovy. Preto

sa táto suma zatiaľ v rozpočte neuvádza. Pokiaľ bude jasné, aký rozsah platieb bude

znášať škola, potom sa to v rozpočte doplní.

2. Výška školného na školský rok 2023/2024

A. Garrett za zriaďovateľov navrhla ponechať výšku školného na rok 2023/2024 bez

zmeny. Školné 100 €/ mesiac, ŠKD 20 €/ mesiac. ŠKD teraz vychádza veľmi dobre. Pri

počte 80 detí nie je ŠKD stratová záležitosť. S. Procházková doplnila, že na piatakov sa

taktiež ešte vzťahuje dotácia na ŠKD. A. Chlupíková pripomenula, že mzdové náklady v

ŠKD budú narastať. V mzdových nákladoch sú prepočítané úväzky na všetkých učiteľov

druhého stupňa.

3. Návrh rozpočtu na rok 2024 a plnenie 1-3/2023

S. Procházková uviedla, že suma za Franchisovú zmluvu sa zatiaľ znížila, pretože sa

predpokladalo v rozpočte dlhšie časové obdobie. Momentálne je v rozpočte uvedené

plnenie k 31.3, kvôli stanoveniu výšky školného. Stĺpec E zatiaľ zostáva tak, ako sme ich

videli na rade školy z 2022. Možno očakávať nárast v tabuľke za normatív na žiaka cca 30

000 €. A. Chlupíková navrhuje vyčleniť na rekonštrukciu prostriedky. Rekonštrukcia sa

vtedy nerozpočtovala, pretože to bolo ťažké odhadnúť. Žiadalo sa plnenie záväzkov z

výpožičkovej zmluvy. Položka 7 000 € bola určená na maľovanie, ktorá sa neplatila v

predchádzajúcom období. Platby sú uhrádzané prostredníctvom splátkového kalendára.

Finančná rezerva na rok 2023 nie je v plánovanom rozpočte. Rozpočet na rok 2024 –

vychádza sa z histórie a skúseností. Inflácia fungovala posledné dva roky. Navyšuje sa

položka za vybavenie tried a kabinetov. Pretože sa v minulosti nekupovali skrinky. J.

Kolesár sa zaujímal o cielený stav skriniek. A. Garrett uviedla, že sa prehodnotila situácia.

Od 4. ročníka sa plánujú kupovať dvojposchodové skrinky. Momentálne sa plánuje 4. a 5.

ročník, v ktorom skrinky budú. Plán je, aby všetci žiaci druhého stupňa mali spomínaný

odkladací priestor umiestnený v šatniach. M. Vojtko navrhol v rozpočte zvýšiť položku na

energie na 30 000 €. J. Kolesár navrhol položku administratívne náklady rozdeliť a

Franchise uvádzať v samostatnom účtovnom riadku.

4. schválenie školského poriadku



Školský poriadok bol upravený v zmysle ospravedlnenia neprítomnosti žiaka zákonným zástupcom

na 5 pracovných dní. Školský poriadok bol schválený radou školy.

A. Garrett poďakovala prítomným za účasť.

Zapísal: Veronika Zbojová

V L. Mikuláši 24.4.2023


